

社會服務科周年晚宴2025 Community Services Division **Annual Dinner 2025**

逾180名社會服務科員工出席晚宴,並安排才藝表演、幸運大抽獎及頒發長期服務獎等精彩節目, 以感謝員工過往一年付出。東華三院董事局成員、行政總監蘇祐安先生(右四)、社會服務科 主管婁振陽先生(右三)及其他高級職員亦出席支持。

Over 180 staff of the Community Services Division attended the Dinner. Interactive programmes, including talent performances, a lucky draw, and presentation of long service awards, were organised to recognise the efforts of the staff over the past year. The Board Members, Mr. SU Yau On, Albert (right 4), Chief Executive of TWGHs, Mr. LOW Chen Yang, Joe (right 3), Head of Community Services Division, and other senior staff also joined the event.





服務焦點 26.2



江蘇省港澳台教育交流中心到訪東華三院 Jiangsu Education Centre for Hong Kong, Macao and **Taiwan Education Exchange Visited TWGHs**

東華三院教育科主管吳奇壎先生(左二)致送紀念品予江蘇省港澳台教育交流中心副主任王小丹女士(右二),並就未來合作方向交流。

Mr. WU Kee Huen, Kenneth (left 2), Head of Education Division of TWGHs, presented a souvenir to Ms. WANG Xiaodan (right 2), Deputy Director of Jiangsu Education Center for Hong Kong, Macao and Taiwan Education Exchange, as they exchanged views on future collaboration.

教育局「上環漫步 善道同行 —— 從悦讀東華三院的美德故事厚植家國情懷」講座 Talk by the Education Bureau: "Walk in Sheung Wan Hand-in-Hand for Benevolence — From Joyful Reading Virtuous Stories of TWGHs to Strengthen Affection for and Sense of Belonging to Our Country"

東華三院再次與教育局課程發展處合辦講座,介紹本院百多年來的服務對各地華人的 影響,讓中小學教師了解早期內地與香港的關係,協助培養學生的愛國情懷。

The Group once again co-organised a talk with the Curriculum Development Institute of the Education Bureau to highlight the impact and significance of its services within the Chinese community over the past century. The talk aimed to enhance secondary and primary school teachers' understanding of the historical relationship between the mainland of China and Hong Kong, while fostering a sense of patriotism among students.

本院檔案及歷史文化辦公室主管袁國是小姐 (右十) 與教師合照。 Miss June YUEN (right 10), Head of Records and Heritage Office of TWGHs and the teachers posed for a photo.





本院檔案及歷史文化辦公室主管袁國是小姐(第二排右五)帶領東華義莊的參觀

Miss June YUEN (second row, right 5), Head of Records and Heritage Office, led the tour Home and the services it provides nowadays.

殯葬文化」課程的師生舉辦講座及東華義莊參觀

大學專業進修學院 - 東華義莊的保育與承傳」 講座及義莊參觀 HKU SPACE "Heritage and Preservation of

Tung Wah Coffin Home" Talk and Visit 為向公眾推廣東華三院的歷史文化,東華三院檔案及歷史文化辦公室為香港大學專業進修學院「祭之以禮——初探

To promote the cultural heritage of TWGHs to the public, the Records and Heritage Office organised a talk and guided tour of Tung Wah Coffin Home for

students and teaching staff from the "Death Ritual and Culture" course at HKU School of Professional and Continuing Education.

PARTITION 14.2. 東華三院連續3年獲確認為「ESG約章」行動簽署機構 TWGHs is Accredited as a Signatory Organisation of the "ESG Pledge" Scheme for 3 Consecutive Years

東華三院一向積極承擔社會責任,為建構共融和諧 社會出一分力。本院連續3年參加由香港中華廠商聯 合會主辦的「ESG約章」行動,並獲確認為簽署機 構及授權使用3+「ESG約章」特別標誌。

TWGHs is committed to fulfilling its corporate social responsibility, and strives to build an inclusive and harmonious community. For 3 years in a row, TWGHs has participated in the "ESG Pledge" Scheme organised by The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong, and has been accredited as a signatory organisation, authorised to use the special logo of 3+ "ESG Pledge" Scheme.

